
Zápisnica z 1. zasadnutia RADY ŠKOLY  

Školský rok 2016/2017 

 

 

Dátum:  29.09.2016, o 17:00 hod. 

 

Miesto:  ZŠ A. Dubčeka, Majerníkova 62, Bratislava 

 
Prítomní členovia Rady školy:  Kamil Zeman 

Helena Kačurová 

Marika Chowaniecová 

Martin Grondžák  

Jana Gregorovičová 

Alžbeta Morbacherová 

Richard Savčinský  

Juraj Kmeťko 

(v ďalšom texte spolu tiež „prítomní členovia RŠ“) 
 
 
Prizvaní:    Pavol Bernáth,  

Zita Andrýsková 

Magdaléna Škerková  

(v ďalšom texte spolu tiež „prizvaní“) 
 
So súhlasom a za prítomnosti členov RŠ a prizvaných sa uskutočnilo 1. zasadnutie RŠ v školskom roku 
2016/2017 s nasledovným programom:   
 
1. Otvorenie 

2. Prezentácia, voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Priebežná  informácia vedenia školy  o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu  

a. všeobecné zhodnotenie za mesiace 6 až 8 /2016 

b. informácia o priebehu začiatku školského roka 2016/2017  

(počty žiakov, tried, pedagógov a nepedagogických zamestnancov) 

c. informácia o priebehu a príprave rekonštrukcie bazéna 

4. Rôzne 

5. Diskusia, záver 

 
K bodu 1.) 
 
Prvé zasadnutie RŠ v školskom roku 2016/2017 otvoril predseda RŠ p. Zeman a konštatoval,  že za 
zriaďovateľa školy nebol delegovaný člen do RŠ.  



 
 
 
Členovia rady školy k 5. 9. 2016: 

P. č. Meno a priezvisko Funkcia Zvolený (delegovaný) za 

1. Kamil Zeman Predseda Rodičov 

2. PhDr. Helena Kačurová Podpredseda Pedagogických zamestnancov 

3. Mgr. Marika Chowaniecová  Pedagogických zamestnancov 

4. Alžbeta Morbacherová  Nepedagogických zamestnancov 

5. Martin Grondžák  Rodičov 

6. Hajnalka Masaryková  Rodičov 

7. Mgr. Jana Gregorovičová  Rodičov 

8. Mgr. Richard Savčinský  Zriaďovateľa 

9. Ing. Juraj Kmeťko  Zriaďovateľa 

10. Zdeněk Borovička  Zriaďovateľa 

11. Nenominovaný člen  Zriaďovateľa 

 
 
K bodu 2.) 
P. Zeman predniesol návrh na voľbu zapisovateľa a na voľbu overovateľa zápisnice. Za zapisovateľa 
navrhol zvoliť p. Gregorovičovú a za overovateľa zápisnice navrhol zvoliť p. Kačurovú, prítomní členovia 
RŠ návrhy jednomyseľne schválili.  
 
 
K bodu 3.) 
Prizvaný riaditeľ, p. Bernáth informoval členov RŠ školy  o pedagogicko-organizačnom a materiálno-

technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu: 

a) všeobecné zhodnotenie za mesiace 6 až 8 /2016  
- Financie, informácia o hospodárení školy, škola nemá záväzky po lehote splatnosti. Ku dňu 

22.8.2016 má však pohľadávku voči MBK v sume 3 629,76 €. Uvedená pohľadávka bola 
oznámená MČ KV. 

- Informácia o priebehu rekonštrukčných opráv na škole počas prázdnin, rekonštrukcia toaliet, 
vymaľovanie ŠJ, výdajne a kuchyne, výmena chladiaceho zariadenia v realizácii zriaďovateľa 
školy, kúpa novej vŕtačky a krovinorezu pre školníka zo zdrojov školy. 

- Vypratal sa odpad zo skladov a krytov, spolu 16 kontajnerov na drevený a železný odpad. 
Plán využitia vyprataných priestorov bude slúžiť ako skladový a odkladací priestor pre školu.  

- Informácia o využívaní telocvične, plán zriadiť úpolovú telocvičňu, 01/2017   
- Plán obnovy školského rozhlasu a školského zvončeka zo zdrojov školy 
- Plán nového vybavenia školskej kuchynky využívanej na krúžky zo zdrojov školy 
- Prerokovanie „Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za školský 

rok 2015/2016“. 
 

b) informácia o priebehu začiatku školského roka 2016/2017  
Začiatok školského roku bol sprevádzaný udalosťami súvisiacimi so začlenením nových žiakov zo 
zrušenej ZŠ Veternicova (74 žiakov). P. riaditeľ Bernáth informoval, že vedenie školy vyšlo v ústrety 
želaniam rodičov a žiakov byť spolu v rámci ročníkov a kolektívu v jednej triede, dokonca vo štvrtom 
ročníku vedenie ponechalo samostatne celý 4. ročník zrušenej školy ako novú triedu (IV. D), s počtom 
13 žiakov, z toho 2 sú v zahraničí.  

- Počet tried: 22  
- Informácia o aktuálnom počte žiakov: 540 žiakov  

1. stupeň 296 žiakov, z toho je priemerná naplnenosť v triede 23 žiakov 
2. stupeň 244 žiakov, z toho je priemerná naplnenosť v triede 27 žiakov 



- Počet pedagogických pracovníkov: 42 
- Počet nepedagogických pracovníkov: 24 (vrátane dohôd a faktúr) 

 
Škola zabezpečuje krúžkovú činnosť. Rozdalo sa 539 vzdelávacích poukazov, z toho na krúžkovú 
činnosť škola eviduje 421 vrátených poukazov.  
 
Rada školy poďakovala vedeniu školy za výbornú realizáciu začiatku školského roku  v súvislosti so 

začlenením nových žiakov zo ZŠ Veternicova.  

c) informácia o priebehu a príprave rekonštrukcie bazéna 
P. Bernáth prítomných informoval, že dňa 26.9.2016 prevzal list z MČ Karlova Ves – Pokyn na 
vypustenie bazéna, ktorý sa od tohto dátumu postupne vypúšťa. Aktuálne informácie o priebehu 
a príprave rekonštrukcie bazéna dostane škola po zasadnutí najbližšieho miestneho zastupiteľstva 
MČ Karlova Ves.  
 
 
K bodu 4.) 
RŠ sa zaoberala „Žiadosťou o prediskutovanie tém“ od Ing. Martina Gabaja, predsedu o. z. Združenie 
rodičov a zástupcov žiakov na ZŠ A. Dubčeka, ktorú adresoval na predsedu RŠ, p. Zemana, dňa 
25.9.2016.  

- Téma Dietetické stravovanie v ŠJ - RŠ analyzovala aktuálnu situáciu v ŠJ s p. Škerkovou, 
vedúcou ŠJ, aktuálne počty stravníkov sú:  deti 392, dospeli 47, počet spolu = 439. Z tohto 
počtu nie je zrejmý počet záujemcov o dietetické stravovanie, preto RŠ po dlhšej diskusii tému 
uzavrela s tým, že vyjadrenie sa dá po najbližšom zasadnutí RŠ. 

- Téma dlhšieho štrajku učiteľov a pozastavený proces vyučovania – RŠ poverila predsedu RŠ, 
obrátiť sa so žiadosťou rodičov na MČ KV. 

 
RŠ sa ďalej zaoberala žiadosťou o udelenie súhlasu umožniť neobmedzený prístup do školy v čase, keď 
škola nie je kódovaná,od Ing. Martina Gabaja, predsedu o. z. Združenie rodičov a zástupcov žiakov na 
ZŠ A. Dubčeka, ktorú adresoval riaditeľovi školy, p. Bernáthovi, dňa 25.9.2016. Na základe 
prediskutovanej situácie RŠ odporučila túto žiadosť riešiť na úrovni vedenia školy.  
 
 
K bodu 5.) 
RŠ poverila predsedu RŠ, informovať zriaďovateľa o chýbajúcom členovi RŠ delegovaného za 
zriaďovateľa, nakoľko p. Šikrovej zaniklo členstvo v RŠ. 
 
 
                                                                                                  
V Bratislave, dňa 29. 9. 2019 
 
 
 
 
 
 
-----------------------------------------------                                                 ---------------------------------------------------
Zapísala:   Mgr. Jana Gregorovičová    Overila:  PhDr. Helena Kačurová  
 


